

Haines Family 興氏學校的家庭門

Just a few updates for the rest of December

Please note that Chicago Public Schools has cold weather guidelines for students regarding RECESS!

只是一些12月的資料更新

請注意，芝加哥公立學校有關於學生小息在寒冷天氣下的指南！

If the weather is above 32 degrees F with or without wind chill- recess will be outdoors.
溫度高於華氏32度，有或沒有冷，小息在戶外。

If the weather is between 15 degrees F and 31 degrees F with or without wind chill- it is the principal discretion. Please know that if it starts to snow and it is not windy, recess will be outdoors. If it is very windy and there is ice on the ground, recess will be indoors.

If the weather is below 15 degrees-recess is indoors.

在有風和無風的情況下，溫度在15°F和31°F之間：校長決定。請知道如果開始下雪，但不是有風，小息將在戶外。如果是非常大風和地面上有冰，小息將在室內。

如果天氣低於15度，小息也是在室內。

Please make sure all students have on heavy coats, scarves, gloves, socks, shoes and/or boots.
請確保所有學生都穿著厚外套，圍巾，手套，襪子，鞋和/或靴。

We will have our Arts Festival on Monday, December 19 at 5:00 pm, BAC Meeting on Tuesday, December 20 at 5:00pm, and our First Family Movie Night on Thursday, December 22, 2016 at 6:00 pm

我們將於12月19日星期一下午5:00舉行藝術節，12月20日星期二下午5:00舉行雙語教育家長會，2016年12月22日星期四下午6時舉辦第一屆的家庭電影之夜。

Have a fantastic weekend!
希望你們有個奇妙周末！

Thank you! 多謝

Catherine Amy Moy (camoy@cps.edu)
Principal 校長梅綺雯